
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 20. maj 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 346
Er ministeren uenige med tidligere minister Mette Gjerskov som har udtalt føl-
gende ”Landbruget har ikke krav på, at vi giver de her penge, men jeg synes,
det er rimeligt, at de får en kompensation, der dækker de samlede omkostnin-
ger for erhvervet” sagde fødevareminister Mette Gjerskov, jf. http://fvm.dk/
nyheder/nyhed/nyhed/95-mio-kr-i-kompensation/ og http://fvm.dk/nyheder/
nyhed/nyhed/foedevareministeren-etablerer-statslig-stoetteordning-for-rand-
zoner/# ?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra René Christensen (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rene.Christensen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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